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ŽIVOTOPIS – Bohumír Finke 
 

 

Bohumír Finke se narodil v Turnově 4. dubna 1957. 

S rodinou žil do jeho 4 let ve Svijanech, následně se 

přestěhovali na Malou Skálu. Mateřskou školu měl 

původně navštěvovat právě na Malé Skále, tam se mu 

však nelíbilo, a tak zůstal doma svojí maminkou. V roce 

1963 pak nastoupil na základní školu na Malé Skále. 

Základní školu navštěvoval 9 let jako je tomu dnes. 

V průběhu základní školy ovlivnil atmosféru v rodině vpád 

sovětských vojsk do Československa. Jeho dětství však 

nebylo tehdejší společenskou situací výrazně ovlivněno. 

Dětství Bohumíra Finkeho se neslo spíše v duchu sportu a klukovských vylomenin. Sport se 

následně stal jeho celoživotní vášní. Po základní škole absolvoval Gymnázium U Balvanu 

v Jablonci nad Nisou, které úspěšně dokončil. Vysokou školu poté navštěvoval v Ústí nad 

Labem, kde studoval učitelství 1. stupně se specializací na tělesnou výchovu. Po úspěšném 

odpromování a vojně se vrátil zpět na Malou Skálu, kde 

nastoupil jako učitel 1. stupně. na základní školu. V roce 

1982 pak začal učit na Zemědělském učilišti v Jílovém u 

Děčína. Zde učil různé předměty, nejraději se však 

věnoval výuce tělesné výchovy. Po 8 letech, tedy v roce 

1990, se ovšem znovu vrátil na základní školu na Malou 

Skálu, kde započala jeho kariéra ředitele. Důvodem 

návratu byl i rodný dům, do kterého se chtěl vrátit. Funkci 

ředitele začal vykonávat na základě konkurzu, který 

probíhal plošně po celém Československu v souvislosti se 

změnou politického režimu. Začátky v jeho nové roli 
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nebyly jednoduché, neboť v současné chvíli vykonával i funkci zástupce starosty v obci. 

V počátcích bojoval také například s úbytkem dětí, který řešil zřízením hromadného svozu. 

Postupem času se počet dětí ve škole zvyšoval a pan Finke si byl ve svých krocích jistější. Za 

dobu své působnosti změnil a zlepšil ve škole celou řadu věcí, na které je i v současnosti právem 

hrdý. Ředitelem byl dlouhých 30 let až do roku 2020. Nyní se nadále věnuje práci dětmi. Vede 

tenisový a volejbalový kroužek. Pomáhá při organizaci sportovních dnů a je nedílnou součástí 

učitelského sboru. 


